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JEGYZŐKÖNYV

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről

Dátum: 2024. november 20. 18:00

Helyszín: A Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.) II. emeleti ovális
tárgyaló

Résztvevők:

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Rácz László alelnök, dr. Vértesi Nicole elnökségi
tag, Liebe György ellenőrző testület elnök, Feke Dávid főtitkár.

Meghívottak: Szegvári András versenybizottság elnök, Szűcs András egyetemi és szabadidős
bizottság elnöke, Erős Gyula IBK Cartoon Heroes “B” csapatának képviselője..

Vendégek: Türinger József, SZPK Komárom elnökségi tagja.

Kiss László köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést. Pár mondatban
összefoglalta az elnökségi ülés napirendjét, milyen teendők, feladatok várnak az elnökségre.

Határozatképesség megállapítása:
Az elnökségi ülés határozatképességéhez arra van szükség, hogy az elnökségi tagok 50 % +1
fővel képviseltessék magukat. 5 elnökségi tagból 4-en jelen voltak, így Kiss László elnök úr
megállapította, hogy a szakszövetség elnökségi ülése határozatképes.

Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv
vezetői feladattal Feke Dávidot bízták meg, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Vígh László és
Szegvári Andrást választották meg. Mindenki elfogadta a megbízatást, az elnökségi tagok is
egyhangúan megszavazták a jelölteket.

1. napirendi pont:

Javaslat az MFSZ 2024. november 20-i elnökségi ülés napirendi pontjaira
Előadó: Kiss László elnök

(írásos előterjesztés)

Kiss László tájékoztatta az elnökséget, hogy az üléstervet mindenki előzetesen megkapta.
Ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait. Pár mondatban elmondta mik azok a pontok,
amiket alaposan át kell majd gondolni. Ezt követően nem érkezett új javaslat, hozzászólás a
napirendi pontokhoz, ezért az eredetileg kiküldött napirendi pontokat terjesztette fel
szavazásra.
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EÜ-2024. (11.20.) 1. számú elnökségi határozat:
Az elnökség elfogadta az előzetesen kiküldöttek szerint az MFSZ 2024.11.20-i
elnökségi ülés napirendi pontjait.

Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodott: 0 fő

2. napirendi pont:

DEAC – Cartoon Heroes FSE OB1 Férfi bajnoki mérkőzéssel kapcsolatos fellebbezési
ügyének megtárgyalása

Előadó: Rácz László (alelnök)
(szóbeli előterjesztés)

Rácz László ismertette az eset körülményeit. A mérkőzés megrendezése előtt a Cartoon
Heroes FSE csapata halasztási kérelmet adott le a VB felé, azonban az szabálytalanul a
szabályos határidőn kívül esve küldték be. A DEAC a mérkőzés kezdetéig nem nevezett más
játékost, így halasztás esetén nem tudott volna csapatot kiállítani. A fellebezés indokai: ebben
a struktúrában 1 pont veszteség is sokat számít, ezért a pontok pályán való eldöntését
szeretnék elérni. Azt kérik az elnökségtől, hogy engedélyezze az eredeti időpontban nem
nevezett játékosok szerepeltetését az újrajátszás során. Erős Gyula megerősítette a Cartoon
Heroes FSE csapatának szándékát arról, hogy szeretnék lejátszani a mérkőzést.

Kiss László felolvasta a Pavelka Zoltán levelét az üggyel kapcsolatban, amit távollétében
Pavelka Zoltán küldött el az elnökségnek. Az elnökség rendben találta a határozatok formai
okait. A VB a versenyszabályzattal összhangban hozta meg a döntéseit.

Vígh László támogatja, hogy a pályán dőljenek el az eredmények, ugyanakkor a szabályok
betartását részesíti előnyben. A versenybizottság álláspontja, hogy támogatja a játékot. Dr.
Vértesi Nicole véleménye, hogy a versenynaptár szerint kevés a mérkőzés és ez befolyásolja
az ő döntését.

Az elnökség megállapítja, hogy a VB mind az eljárásrendet, mind a szabályalkalmazást
tekintve megfelelően járt el a VB-2024. (10.29.) 2. sz. határozat meghozatala során, és a
Versenyszabályzatnak megfelelő határozatot hozott.

Ugyanakkor tekintettel arra, hogy az elmaradt mérkőzés a bajnoki év első fordulójának része
volt, valamint a megismert személyes körülményekre, hangsúlyozottan méltányossági alapon
helyt ad a fellebbezésnek és támogatja a 2024. december 8-ára kiírt mérkőzés bajnoki
fordulóként történő lejátszását.

EÜ-2024. (11.20.) 2. számú elnökségi határozat:
Az elnökség elfogadta a DEAC méltányosságon alapuló fellebbezését és elrendeli a
mérkőzés december 8-i megrendezését.

Igen: 3 fő
Nem: 1 fő (Vígh László)
Tartózkodott: 0 fő
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3. napirendi pont:

Tájékoztató a II. Czitrom András Hungária Kupa lebonyolításáról.

Előadó: Kiss László (elnök)
(szóbeli előterjesztés)

Kiss László ismertette a Hungária Kupa megszervezésének hátterét, kezdve a
szervezőbizottság felállításával, a bizottság rendszeres üléseiről, a személyek profinak
minősített hozzáállásáról. Véleménye szerint az ilyen jellegű események erősítik a résztvevők
szövetséghez való kötődést, valamint többnyire pozitív visszajelzéseket kaptak a
résztvevőktől. Kiemelte, hogy a Mandula Tortaműhely révén új szponzort is sikerült bevonni
az eseménybe. A meghirdetett mozgósítási versenye ellenére kevés önkéntes csatlakozott az
eseményhez, pedig az önkéntesek bevonását a rendezvénybe igyekezett motiválni a
szakszövetség. Az esemény megfelelő a válogatottak felkészítésére.

Kiss László kiemelte, hogy hatékony költséggazdálkodás jellemezte a kupát. A nevezési
díjakból 714 750.- Ft érkezett be, jegybevétel 725 000.- Ft. A Hotel Berlin 220 000.- Ft-ot
adott adományként, a KDB 100 000.- Ft-al támogatta a rendezvényt, a teljes 61 000 Ft-os
tombolabevételt pedig az utánpótlás bizottság javaslatára, 3 egyesület utánpótlás támogatására
ajánlotta fel 31 000.- Pitvaros, 20 000.- Ft Szőnyi Palánkdöngetők Köre, 10 000.- Ft Küldetés
DSE.

Az esemény értékelése után felmerültek olyan szempontok is, hogyan lehetne fejleszteni a
meglévő eseményt. A Magyar Floorball Szakszövetség megvizsgál minden lehetőséget arra,
hogy fejleszteni tudja kupát, akár új helyszín keresésével, más országok bevonásával.

Végezetül, Kiss László megköszönte mindenki munkáját, aki tevékenyen részt vett a
Hungária Kupa megszervezésében.

EÜ-2024. (11.20.) 3. számú elnökségi határozat:
Az elnökség egyhangúan elfogadta a 2025. évi III. Czitrom András Hungária Kupa
időpontját, ami 2025. november 7-9.

Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodott: 0 fő

4. napirendi pont:

Tájékoztató az Nemzeti Sportinformációs Rendszer feltöltésével kapcsolatos teendőkről.

Előadó: Feke Dávid (főtitkár)
(szóbeli előterjesztés)

A NSR feltöltése egy kritikus pont, hiszen ez alapján fogja kiosztani a jövőben a Magyar
Kormány a jövőben az NSR-ben szereplő adatok alapján fogja megadni az
sportszervezeteknek szánt a működési támogatásokat. Több adatszolgáltatási kötelezettségnek
kell megfelelni és az tagszervezeteknek ugyanúgy kötelességük az adatszolgáltatás, mint a
MFSZ-nek. Egyik előnye a NSR rendszernek, hogy az OSEI-n keresztül engedélyezett
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sportorvosi engedélyek lehívhatóak. Az NSR adatszolgáltatásnak megfelelően módosításra
került a MFSZ Versenyengedély kérő lapja, ami közzé lett téve a honlapon. A NSR
rendszerébe kötelező feltölteni minden játékost, sportszakembert (edző, játékvezető),
önkéntest és egyesületi tagot. Az adatok feltöltésével kapcsolatban a MFSZ küldött ki
útmutatót a tagszervezetek felé. A MFSZ ezen felül köteles adatot szolgáltatni eseményekről,
valamint az aktuális tagszervezeti listájáról.

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót.
Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

5. napirendi pont:

IFF Sportolói Bizottság magyar jelöltjeinek megválasztása.

Előadó: Feke Dávid (főtitkár)
(szóbeli előterjesztés)

2024-ben a Nemzetközi Floorball Szövetségen (továbbiakban IFF) belül lejárnak a jelenlegi
Sportolói Bizottsági tagok mandátumai. Az IFF meghirdette a lehetőséget, hogy 2024 - 2029
közötti időszakra új tagokat nomináljanak a tagszervezetek. A MFSZ közzétette a lehetőséget
tagszervezeteinek, azonban a tagszervezetek részéről nem érkezett a jelölés. A játékos
bizottság tagjai képviselik az összes floorballos játékos érdekeit és közvetítenek a játékosok
és a IFF között.

Feke Dávid főtitkár 2 főt ajánlott a pozíciók betöltésére. A játékos bizottság férfi tagjai közé
Pfneiszl Pétert, a bizottság női tagja közé Kiss Dorinát javasolta.

EÜ-2024. (11.20.) 4. számú elnökségi határozat:
Az elnökségi egyhangúlag megerősítette Pfneiszli Péter jelölését a IFF Sportolói
Bizottságának tagjai közé.

Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodott: 0 fő

6. napirendi pont:

Javaslat az „Év játékosa” megválasztási folyamatára.

Előadó: Vígh László (elnökségi tag)
(írásbeli előterjesztés)

Minden évben december első napjáig kell elküldeni a Magyar Távirati Iroda számára az
aktuális naptári év “év játékosát” női és férfi kategóriában. Az év játékosának kiválasztására
Vígh László elnökségi tag szóban tett három javaslatot, amiből egyet kiválasztott és
kidolgozott az elnökség.

Két fordulóban kerülnek meghatározása az aktuális naptár év győztesei. Az első fordulóban az
egyesületi vezetők és a szövetségi kapitányok jelölhetnek 4 kategóriában, felnőtt férfi, U19
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fiú, felnőtt női és U19 lány. Egyesületi vezetőként kategóriánként egy főt lehet jelölni saját
egyesületből. Szövetségi kapitányok kategóriánként 2 főt jelölhetnek, nincs egyesületi
tartozáshoz való megkötés. A második fordulóban az érvényes jelölések közül kell szavazás
útján kiválasztani az év játékosát. Szavazáskor minden egyesület vezető egyszer szavazat, és
saját egyesületéből tartozó jelöltre nem adhat le szavazatot. A szövetségi kapitányok is
egyszer adhatnak le szavazatot, viszont bármelyik jelöltre szavazhatnak. Szavazategyenlőség
esetén az elnökség dönti el a győztes kilétét.

A jelölés és a szavazás menete:

November 21-ig kerüljön meghirdetésre a jelöltállítás. November 26-ig lehet megtenni a
jelöltállítást. A szavazás november 27-én kezdődik és december 2-án, 16:00-kor zárul. A
szavazás végeredményt december 3-ig kell elküldeni a MTI számára. Az elnökség a december
11.-i ülésén megerősíti a szavazás végeredményét. Az elnökség felkéri Feke Dávid főtitkárt a
szavazás lebonyolítására.

7. napirendi pont:

Tájékoztató a válogatottak aktuális feladatairól.

Előadó: Feke Dávid (főtitkár)
(szóbeli előterjesztés)

Női válogatott készül a soron következő selejtezőre. A selejtező időpontja 2025. január 28 -
február 1. A következő feladatokat kell a válogatottnak elvégeznie, játékos adminisztráció,
felszerelés elrendezése (sétáló póló), utazás, szállás, étkezés megszervezése, utas és
balesetbiztosítás megkötése. Válogatott utazási lehetőségnek elsődlegesen a buszt jelölte meg.

Férfi válogatott készül a soron következő selejtezőre. A következő feladatokat kell a
válogatottnak elvégeznie, december 31-ig véglegesíteni a jelentkezést és átutalni a 3000
Svájci Frank összeget az IFF felé. Felszerelés számukra ki van adva.

Az IFF 2025-ben is megrendezi a 3v3 világbajnokságot Svájcban, május 2 - 3 között. Idén
nagy sikerrel vett rajta részt a magyar csapat, aminek hatására itthon is elindul a 3v3 hazai
bajnokság. Regisztrálni január 15-ig lehetséges férfi és női csapatokkal, a regisztrációs díj 500
Svájci Frank csapatonként. Regisztráció nyílt, a MFSZ-en keresztül lehetséges. Több
jelentkező csapat esetén a MFSZ egy kvalifikációs tornát rendez a jelentkező csapatok
terhére.

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót.
Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő
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EÜ-2024. (11.20.) 5. számú elnökségi határozat:
Az elnökségi egyhangúlag elfogadta, hogy a soron következő 3v3 Férfi és Női
Világbajnokságra nevező csapatok önköltséges alapon vállalják a részvételüket. A
csapatokat érintő nevezési díjból összesen 250 svájci frankot átvállal a Magyar
Floorball Szakszövetség.

Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodott: 0 fő

8. napirendi pont:

U19 válogatottak szövetségi kapitányi pályázatainak elbírálása.

Előadó: Feke Dávid (főtitkár)
(szóbeli előterjesztés)

Fiú U19 válogatott pályázatra 1 pályázati anyag érkezett. A pályázó szövetségi kapitány
Pfneiszli Péter, aki személyesen nem tudott megjelenni (a elnökségi ülés időbeli elhúzódása
miatt), a válogatott stábot Türinger József képviselte, aki online kapcsolódott az elnökségi
üléshez.

Kiss László felvetette, hogy az U19-es stábban is szerepel Csordás Tamás, és hogy a két
válogatottban betöltött szerep okozhat-e valamilyen problémát a későbbiekben? Türinger
József kiemelte, hogy Tamás tanácsadói szerepet tölt be, elsődlegesen a korábbi U19-es
válogatott múltja miatt. Vígh László hozzátette, mint a férfi válogatott stáb tagja, hogy nem
lát korlátozó problémát Csordás Tamás két pozíciójának betöltésével kapcsolatban.

Dr. Vértesi Nicole az iránt érdeklődött, hogy okozhat-e problémát az U19-es fiú válogatottnál,
hogy Pfneiszli Péter játékosként tagja a felnőtt férfi válogatottnak. Vígh László véleménye
szerint jó szervezéssel nem okozhat problémát és hozzátette, hogy még további lehetőséget is
ad a felnőtt válogatottnak az átfedés, hiszen így könnyebben látótérbe kerülhetnek a felnőtt
válogatottba is alkalmas játékosok.

Kiss László, az iránt érdeklődött Türinger Józsefnél, hogy gondolkodnak-e még további
stábtagok bevonásában? Türinger József válaszabán kiemelte, hogy a szakmai stáb teljes,
ugyanakkor a szervezésbe további asszisztenseket bevonnának, ezért azok jelentkezését
várják.

Lány U19-es válogatott pályázatra határidőig nem érkezett be pályázati anyag, így a pozíció
jelenleg betöltetlen.

EÜ-2024. (11.20.) 6. számú elnökségi határozat:
Az elnökség egyhangúlag elfogadta Pfneiszli Pétert pályázatát és kinevezi az U19-es
fiú válogatott szövetségi kapitányának. Kinevezése az U19 fiú világbajnoki
selejtezőig szól, amely sikeres kvalifikáció esetén a Világbajnokság befejezéséig
automatikusan meghosszabbodik.

Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodott: 0 fő
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9. napirendi pont:

Tájékoztatás a 3v3 bajnokság nevezéseiről és lebonyolításáról.

Előadó: Feke Dávid (főtitkár)
Szegvári András (VB elnök)
(szóbeli előterjesztés)

Szegvári András tájékoztatta az elnökséget arról, hogy az eredetileg kiírt nevezési határidőig
18 csapat adott le érvényes nevezést, 12 férfi és 6 női. Pótnevezésre december 5-ig van
lehetőség. A versenykiírás szerint a lebonyolítás 3 fordulós lesz, fordulónként különböző
helyszínekkel. Az első 2 fordulóban svájci rendszer alapján fognak zajlani a mérkőzések, az
utolsó fordulóban pedig a döntők fognak zajlani. A szervezést a versenybizottság végzi, saját
hatáskörébe tartozó szervező bizottsággal.

Az első fordulót január 5-én, Érden lesz megrendezve. A második fordulóban megosztott
helyszíneken kerül sor, a női szakág Egerben, a férfi Komáromban, a harmadik forduló
Győrben.

Az elnökség kérte Szegvári Andrást, hogy a 3v3 bajnokság szervezésének előrehaladásával
további tájékoztatót adjon a következő elnökségi ülésen.

Az elnökség elfogadta a tájékoztatót.
Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

10. napirendi pont:

Tájékoztató az egyetemi és amatőr versenyekről állapotáról.

Előadó: Szűcs András (egyetemi és szabadidő biz. elnök)
(írásbeli előterjesztés)

Szűcs András tájékoztatta az elnökséget a MEFOB egyetemi verseny sikeres lebonyolításáról.
A MEFOB-ot 1 hétvége alatt az Angyalföldi Sportközpontban tartották, 9 csapat
részvételével.. A MEFOB előtt Sopronban szervezte az egyetemi és szabadidő bizottság az
első egyetemi kupanapot, ahol 7 csapat vett részt a versenyen és ami Unihokiként került
lebonyolításra.

Szűcs András elmondta, hogy a főtitkárral együtt tervezik egy 3v3, vagy 4v4, kiskapus,
kispályás szabadidő kupát szerveznek 2025 tavaszán. A kupa célja, hogy kifejezetten
szabadidős csapatoknak adjanak lehetőséget szervezett keretek közötti versenyre. Igyekszik a
bizottság kialakítani egy egyetemi hálózatot és minél több embert és intézményt bevonni a
szövetségi versenyekre.

Kiss László kérdezte Szűcs András, hogy milyen lehetőségek vannak szabadidős versenyek
szervezésére, mert ezt a vonalat erősíteni kell a bizottságnak a jövőben. Szűcs András
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válaszában összefoglalta, hogy nagy kihívás szervezni szabadidős versenyeket, mert nincsen
tudomása csapatokról, akiknek eseményeket tudna szervezni.

Kiss László kiemelte, hogy a szövetség érdeke a szabadidős bajnokságok létrehozása, ezért
kéri Szűcs Andrást, hogy a bizottság helyezze előtérbe a szabadidős vonalat 2025-ben.

Kiss László érdeklődött, a bizottság tervezi a személy hátterének növelését? Szűcs András
válaszában kifejtette, hogy tervezi a személyi háttér bővítését, de alkalmas személyeket nem
ismer és elsősorban ajánlásokat vár bárkitől alkalmas személyekere .

Az elnökség elfogadta a tájékoztatót.
Igen: 4 fő
Nem: 0 fő
Tartózkodik: 0 fő

11. napirendi pont:

Egyebek

Kiss László felvetette, hogy szükséges-e további lépéseket tenni Németh Richárd, Hungária
Kupán elkövetett szabálytalanságával kapcsolatban. Vígh László elmondta, hogy a sértett
szlovén játékos pár héttel az incidens után már játszott, ezáltal nem szenvedett súlyos sérülést.
A MFSZ részéről a főtitkár felvette a kapcsolatot a szlovén szövetséggel és érdeklődött a
játékos sérülésének mértékével kapcsolatban, azonban erre nem érkezett válasz a szlovén
szövetség részéről. Vígh László hozzátette, hogy az esetet a válogatott stáb belső
hatáskörében kezeli.

Kiírásra került a Nemzeti Együttműködési Alap, központi működési célú támogatása. A
MFSZ is elkészít egy pályázatot, aminek kidolgozására december 2-án meetinget fog tartani a
MFSZ.

Kiss László az utolsó napirendi pont megbeszélése után megkérdezte az elnökséget, van-e
valakinek egyéb más közérdekű bejelentése, de nem érkezett új hozzászólás.

Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt, majd 21 óra 30 perckor berekesztette az
elnökségi ülést.

A következő elnökségi ülés dátuma december 11. 18:00 ovális iroda.

Kiss László
Levezető elnök

Feke Dávid Szegvári András Vígh László
Jegyzőkönyv vezető Jegyzőkönyv hitelesítő Jegyzőkönyv hitelesítő
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